
 

                                                                                   
 

 

Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm 

Globe Arena Fastigheter AB 

Protokoll nr 2/2023  

  

 

 

   
 

 Tid Onsdagen den 15 mars 2023  

kl. 14:00-16:00 
 

  

 Plats Palmfelt Center, Lokal Kotletten 

Palmfeltsvägen 5 i Johanneshov 

 

                           

Justerat 2023-03-28 

 

 

_________________      __________________ 

Dolores Back                   Teresa Melin 
   

  
Närvarande: 

 Dolores Back 

Eva Söderbärj                                                          

Jan Delvert  

Robin Slätt                                                                                           

Teresa Melin  

 

Carina Braun, avdelningschef administrativa avdelningen 

Marie Norrberg, rådssekreterare  

Sara Östling, controller § 5 

Robert Sköld, avdelningschef idrottsverksamhet ute § 6 

Karin Olsson Sandberg, samordnare § 7 

 

  
Dagordning 
 

 § 1. 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg under övrigt. 

 
  

§ 2. 
Val av protokollsjusterare 
Dolores Back och Teresa Melin utsågs att justera dagens protokoll. 

  

 
§ 3. 
Föregående protokoll 
Protokollet lades till handlingarna. 
 
 

 § 4. 
Anmälan av protokoll nr 1/2023 från funktionshinderrådet vid 
fastighetsnämnden och miljö- och hälsoskyddsnämnden 
Protokollet lades till handlingarna. 



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

 
 
§ 5. 
Presentation av idrottsnämndens verksamhetsplan – 
övergripande  

- Sara Östling 
Sara Östling presenterade övergripande de nya inriktningsmålen, 
samt idrottsnämndens verksamhetsplan 2023 (se bilaga 1). 
 
Förvaltningen har tyvärr missat att skicka beslutad 
verksamhetsplan till rådet, utan rådet fick den två dagar innan 
mötet. Därmed önskar rådet att återkomma till nästa möte den 24 
april för att kunna ställa frågor kopplade till verksamhetsplanen. 
 
 
§ 6.  
Presentation av tillgänglighetsprojekt i Hellasgården  

- Robert Sköld  
 
Robert Sköld informerade om de tillgänglighetsprojekt som 
genomförts i Hellasgården på motionsslingan som är på drygt 2,5 
kilometer. För att få ett hårdare underlag har stenmjöl lagts ut, 
spåret har även breddats för att få det mer tillgängligt samt byte av 
belysning har skett.  
 
I samband med projektet har även ett nybörjarspår på ca en 
kilometer anlagts. Förvaltningen efterfrågar rådets synpunkter på 
förbättringsmöjligheter utifrån ett tillgänglighetsperspektiv. 
 
Rådets medskick består av att lägga ut stockar, likt ett ledstråk 
längs spåret samt anläggande av belysning vid spåret. 
 
Förvaltningen tar med sig medskicken och undersöker möjligheten 
för dessa och återkommer till rådet. 
 
 
§7. 
Presentation av idrottsnämndens verksamhetsplan med ett 
funktionshinderperspektiv 
Presentation av kommande uppdrag med rådet som 
referensgrupp  

- Karin Olsson Sandberg 
 
Karin Olsson Sandberg ger en fördjupad återkoppling av 
verksamhet riktad till barn, unga och vuxna med 
funktionsnedsättning (se bilaga 2). 
 
Karin Olsson Sandberg informerar om inriktningsmål 1.3 samt 3.7. 
Inriktningsmål 1.3 Stockholms stad ska ge stöd och omsorg där 
behoven är som störst – under detta inriktningsmål ska rättigheter 
för personer med funktionsnedsättning tydliggöras. 
Inriktningsmål 3.7 Stockholm ska vara en öppen, jämställd och 
demokratisk stad som samarbetar internationellt – Barn ska ha 
möjlighet att vara delaktiga i och ha inflytande över fritidsaktiviteter. 



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

 
Karin Olsson Sandberg informerar om att idrottsnämnden under 
2023 ska undersöka möjligheten att i samverkan med 
arbetsmarknadsnämnden, Parasport Stockholm, RF-SISU 
Stockholm och funktionsrättsorganisationer genomföra en 
fritidsmässa 2024 riktad till barn och unga med 
funktionsnedsättning.  
Förvaltningen önskar göra rådet delaktiga i arbetet med att få fler 
funktionsrättsorganisationer till mässan. Mer information kommer 
att delges till rådet efter sommaren 2023. 
En referensgrupp ska vara med i planering, genomförande och 
uppföljning av mässan. Förvaltningen önskar få hjälp av rådet med 
tips på ungdomar som kan vara intresserade av att delta i 
referensgruppen. Rådet återkommer direkt till Karin med eventuella 
förslag. Karins kontaktuppgifter är e-post: 
karin.olssonsandberg@stockholm.se Telefon: 08-50827920. 
 
 

 
§ 8. 
Uppdrag till rådet för funktionshinderfrågor som 
referensgrupp 2023 

- Carina Braun 
 
Carina Braun informerar rådet om de uppdrag för 2023 där 
förvaltningen önskar att få ha rådet som referensgrupp.  
Ansvarig för aktuellt uppdrag tillser att rådet får information om 
uppdraget på ett rådsmöte, hur rådet kommer att involveras som 
referensgrupp samt återkoppla till rådet när uppdraget slutförts.  
 
 
 
§ 9. 
Förslag på nya arbetssätt  

- Carina Braun och Marie Norrberg 
 
För 2023 är åtta sammanträden inbokade, samt ytterligare 2 
planeras för möte med presidiet och studiebesök tillsammans med 
nämnden (protokollförs ej). Efter studiebesök kan reflektioner och 
synpunkter protokollföras vid nästkommande sammanträde. 
 

- Uppdrag ur budgeten där förvaltningen önskar att rådet är 
referensgrupp, ca 3-5 stycken per år 

- Workshop tillsammans med kulturförvaltningen, september 
– tema hur kan kultur och idrott bli bättre på att nå 
målgruppen? Vad kan vi göra för att bättre nå ut med vårt 
utbud? 

- Vid remisser till förvaltningen som berör rådet, kan 
förvaltningen fråga rådet om de vill vara referensgrupp 

- Remisser inom staden som rådet har synpunkter på, 
skickas direkt till Kommunstyrelsens råd 
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Förvaltningen kommer kontakta Stockholm Globe Arena 
Fastigheter AB för deltagande på ett ordinarie möte samt föra en 
dialog kring nya arbetssätten.  

 
 

  

 § 10. 
Övrigt 
 
Rådet påpekar vikten av att sammanträdena ska hållas i 
tillgängliga lokaler, med bland annat hörselteknisk utrustning samt 
att utrymning ska fungera utan hinder i händelse av exempelvis 
larm. I nuläget uppfyller inte lokalerna i konferenscentret på 
Palmfelt Center dessa kriterier.  
Förvaltningen tar med sig frågan till fastighetsägaren och 
undersöker vart kommande rådsmöten, där tillgänglighetskraven 
uppfylls, kan äga rum. Förvaltningen återkommer till rådet med 
information om ny möteslokal inför mötet den 24 april. 
 
 
Rådet har tidigare skickat in sina synpunkter på remissen om 
Förslag till strategi för ett mer jämställt och jämlikt nyttjande av 
stadens spontanidrottsytor och undrar nu hur synpunkterna 
mottagits.  
Förvaltningen svarar att rådets synpunkter har delgetts 
förvaltningen samt idrottsnämnden, remissvaret kommer att 
skickas ut till rådet för kännedom.        
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg                                 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


